
 
 

Verksamhetsberättelse för 2024 
Brokinds Boendeförening 
Verksamhetsåret Mars 2024 - Mars 2025 

Under det gångna året har Brokinds Boendeförening genomfört aktiviteter, samverkan 
och olika initiativ. Styrelsen har haft regelbundna möten där frågor kring evenemang 
och lokala förbättringsinitiativ har behandlats. Föreningen har även haft dialog med 
kommunen kring olika frågor som rör samhällsutveckling. 
 
Styrelsen har bestått av en ordförande med fyra ledamöter samt tre suppleanter. 
 

● Ordförande Mattias Flink 
● Vice ordförande Anette Ärlebäck Leufvén 
● Sekreterare Jessica Ragnar 
● Kassör Emily Gustavsson Backström 
● Ledamot Elin Svensson  
● Suppleanter Maria Johansson, Niklas Wågberg och Sara Andersson. 

 
Årsmöte med val av ny styrelse hölls i mars 2024. Styrelsen har därutöver haft fyra 
protokollförda möten under året och behandlat både administrativa frågor och 
praktiska åtgärder för samhället. 
 
Bland diskussionerna har Brunnskällan varit en återkommande fråga. Under sommaren 
kontaktade Linköpings kommun styrelsen och begärde att föreningen registrerar källan 
som en dricksvattenanläggning. Kommunen anser att Boendeföreningen genom årliga 
vattenprover tar ansvar för källan och därför måste registrera den och sköta den enligt  
Livsmedelsverkets regler. Brunnskällan ligger på kommunens mark och det är 
styrelsens uppfattning att kommunen har bättre kunskap och medel att hantera 
eventuell skötsel av källan. 
 
Styrelsen har därför beslutat att byta ut skylten vid källan för att tydliggöra att det är en 
naturlig källa. Föreningen kommer inte längre att ta vattenprover, en annan anledning 
utöver ovan angett är att vattenprovet endast visar kvaliteten vid provtagningstillfället. 
Naturligt källvatten bör alltid användas med medvetenhet. Styrelsen fortsätter dialogen 
med kommunen och har starkt betonat vikten av källan som en resurs i samhället, 
särskilt vid krissituationer. 
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Julgransplundringen i januari blev ett uppskattat evenemang där både barn och vuxna 
deltog. Även adventsgranen restes enligt tradition, och julfirandet organiserades i 
samverkan med frivilliga krafter. Strandstädning genomfördes i samarbete med 
båtklubben, och vi sjösatte en flotte som föreningen fått av kommunen och bekostade 
renoveringen av. 
 
Föreningen har också medverkat till att starta upp en bastugrupp som har påbörjat en 
dialog med kommunen om möjligheten att bygga en bastu i Brokind eller närområdet. 
 
Trafiksäkerhet har också varit en viktig punkt på styrelsens agenda. Diskussioner har 
förts med kommun och skola om önskade förbättringar. Även järnvägen har diskuterats 
och där har föreningen fått besked att ett staket kommer att byggas mellan 
Idrottshallen och järnvägen. 
 
Föreningen har bidragit ekonomiskt och med viss arbetskraft till Brokinds 
Idrottsförenings nya klubbstuga och firar verkligen denna framgång med BIF! 

För framtiden finns flera viktiga frågor att arbeta vidare med. Dialogen med kommunen 
om Brunnskällan, trafiksäkerhet och lekplatsförbättringar kommer att fortsätta. Ett 
förslag om att hålla ett möte kring säkerhetsläget och krishantering har också lyfts av 
en medlem och kan bli ett inslag i framtida verksamhet. Det finns också tankar om att 
försöka ordna en hjärtstartare till stranden utöver den som installerats vid Idrottshallen. 

Styrelsen vill avslutningsvis rikta ett stort tack till alla medlemmar, volontärer och 
samarbetspartners som under året har bidragit till föreningens arbete. 

 
Brokind 2025 
 
 
________________________   
Mattias Flink  
Ordförande 
 
 
________________________   ________________________   
Jessica Ragnar   Anette Ärlebäck Leufvén 
 
 
________________________   ________________________  
Emily Gustavsson Backström Elin Svensson   
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